
     Dato: 15. oktober 2010

Til

Folketinget – Skatteudvalget

Ad. Samrådet den 2. juli 2010 om samrådsspørgsmål AA-
AB (Inddrivelse af skatterestancer)

Hermed sendes endeligt svar på spørgsmål nr. 602 af 2. juli
2010. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen 
(SF).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Søren W. Clausen

                         

Skatteudvalget 2009-10
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 602
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

”Forventer ministeren fortsat, at ”Et fælles Inddrivelsessystem (EFI)” kan tages i brug ul-
timo 2011?”

Svar: 

Ja, Skatteministeriet følger fortsat den plan, at Et fælles Inddrivelsessystem (EFI) tages i 
brug ultimo 2011. Jeg vil dog ikke lægge skjul på, at udviklingen og ibrugtagningen af EFI 
er meget kompleks og krævende, og at der derfor også er store risici forbundet med gen-
nemførelsen af projektet. For at afdække disse risici bedst muligt ser Skatteministeriet p.t. 
på, om der skal ske ændringer i test- og implementeringsforløbet i lyset af Rigsrevisionens 
konklusioner vedr. eTinglysning. Finansudvalget og Skatteudvalget orienteres løbende om 
udviklingen i projektet.


